

ការបកប្រែនេះត្រូវបានបកប្រែដោយប្រើកម្មវិធីបកប្រែប្រែប្រួលឬកម្មវិធីអ៊ិនធឺណិតផ្សេងទៀត។ សូមអភ័យទោសរាល់កំហុស។

ថ្ងៃទី ១០ ខែកញ្ញាឆ្នាំ ២០២០

គ្រួសារស៊ីភីអេសជាទីគោរព៖

សូមអានព័ត៌មានថ្មីៗនៅខាងក្រោម។

សាលា អាហារ - "អាហាររំលោភយកនិងទៅ"

ដំណើរការចែកចាយអាហាររបស់យើង បានទៅ យ៉ាងរលូន រហូតមកដល់ពេលសប្តាហ៍នេះ ! យើងចង់ផ្តល់បច្ចុប្បន្នភាពបន្ថែមមួយចំនួនដល់ដំណើរការនេះ៖

និស្សិតអាយុ ២-១៨

ឆ្នាំអាចទទួលបានអាហារដោយឥតគិតថ្លៃ។ មនុស្សពេញវ័យអាចរើសអាហារសម្រាប់សិស្សដែលមិនអាចធ្វើបាន។ លេខនិស្សិតមិនត្រូវបានទាមទារសម្រាប់អាហារសិស្សនីមួយៗដែលទទួលបានទេ។ ប្រសិនបើមានមិនបានចុះឈ្មោះចូល ក្នុង ស៊ីអេសភីយើងត្រូវស្គាល់ឈ្មោះកុមារឪពុកម្តាយ / អាណាព្យាបាលនិងព័ត៌មានទំនាក់ទំនង។ ជាការរំកិលចំណុចឡានក្រុងបង្ហាញពីពេលវេលានិងទីតាំងនៃការផ្តល់អាហារហើយអាចរកបាននៅ៖ <https://www.cpsk12.org/grabandgo>

បន្ថែមពីលើចំណុចទាំងនោះអគារសិក្សាចំនួន ៤

ខាងក្រោមនឹងមានបុគ្គលិកសេវាកម្មអាហារបំប៉នដែលអាចរកបាន នៅចន្លោះម៉ោង ៩ ៖ ៣០ និង ១១ ៖ ៣០ រៀងរាល់ព្រឹក ប្រសិនបើក្រុមគ្រួសារចង់ឈប់ដោយអគារដើម្បីមកទទួលយកអាហារ។

វិទ្យាល័យហុកមែន - ១១០៤ ខាងជើងប្រូមិនអរ។

វិទ្យាល័យកណ្តាលឡុង - ឆ្នាំ 201 2 Smiley Lane

សាលាមជ្ឈឹមស្តិត - ផ្លូវ ៣០០០០ ខាងលិចវ៉ាលីលី

វិទ្យាល័យចនរ៉េនន័រ - ៥៥៥០ ស៊ិនយើរដ។

ប្រសិនបើគ្រួសាររបស់អ្នករស់នៅឆ្ងាយពីទីតាំងហើយមិនអាចទៅដល់ចំណុចឡានក្រុងឬសាលាមួយក្នុងចំណោមសាលារៀនទាំង ៤ សូមទាក់ទងអគារសិក្សារបស់អ្នកសម្រាប់ជំនួយបន្ថែម។ យើងត្រៀមខ្លួនជួយ!

អ្នកបច្ចេកទេស **បច្ចេកវិទ្យា** នឹងបន្ត ផ្តល់ការគាំទ្រនៅតាមដងនិងទីតាំងដូចខាងក្រោម៖

ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី ១០ ខែកញ្ញានិងថ្ងៃសុក្រទី ១១ ខែកញ្ញា

- ច្រកចូលខាងមុខនៃសាលាមធ្យមទាំងអស់
- ម៉ោង ៧ ៖ ៣០ ព្រឹកដល់ ៤ ល្ងាច

តុជំនួយនិស្សិត

យើងមានលេខតុជំនួយដែលមានតែសំរាប់និស្សិតប៉ុណ្ណោះ។ និស្សិតអាចទូរស័ព្ទមកលេខនេះនិងទទួលបានជំនួយពីបច្ចេកវិទ្យា។ ៥៧៣-២១៤-៣៣៣៤ ។

សិស្សអាចដៃកក់សាន្តលើបណ្តាញជាមួយនិងការប្រើតំណអ្នកបច្ចេកទេសមួយនេះ៖ [សិស្សដៃកក់សាន្តបច្ចេកវិទ្យាជំនួយសម្រាប់](#)

ទីតាំង Hotspots

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការហតស្តុកដើម្បីភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតហើយអ្នកមានសិទ្ធិទទួលអាហារថ្ងៃត្រង់ដោយឥតគិតថ្លៃនិងកាត់បន្ថយសូមបំពេញទម្រង់បែបបទនេះ។ សូម ចំណាំ៖ ការបញ្ជូនសំណុំបែបបទមិនធានាថាអ្នក

កន្លែងទទួលបានហត្ថស្នាមមួយទេ។ ប្រសិនបើមានចំណុចក្តៅអាចរកបានសាលារបស់អ្នកនឹងទាក់ទងអ្នក។

[អង់គ្លេស - ទម្រង់ស្នើសុំហត្ថស្នាម](#)

[អារ៉ាប់ - ទម្រង់ស្នើសុំហត្ថស្នាម](#)

[អេស្ប៉ាញ - ទម្រង់ស្នើសុំហត្ថស្នាម](#)

[ស្វាហ៊ី - សំណុំបែបបទស្នើសុំហត្ថស្នាម](#)

ការធ្វើតេស្តដោយឥតគិតថ្លៃគម្រប ៩ និងមកដល់ហើយ

សប្តាហ៍ក្រោយនឹងមានការធ្វើតេស្តដោយឥតគិតថ្លៃ COVID-១៩

។ អ្នក ត្រូវតែ ចុះឈ្មោះ។ [ការធ្វើតេស្តដោយឥតគិតថ្លៃដោយឥតគិតថ្លៃនៅកូឡុំបៀ](#)

ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនឹងមកដល់

CPS

នឹងផ្តល់ ការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺផ្តាសាយដោយឥតគិតថ្លៃដល់និស្សិតនៅឆ្នាំនេះ។ គិលានុបដ្ឋាយិកាសាលារបស់កូនអ្នកនឹងបញ្ជូនព័ត៌មានអំពីរឿងនេះ នៅពេលក្រោយ ។ ការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺផ្តាសាយនឹងមានសារៈសំខាន់ណាស់នៅឆ្នាំនេះ។ ជាង k

អ្នកទៅកូឡុំប៊ីសាលាសាធារណៈមូលនិធិសម្រាប់ការបង់ប្រាក់សម្រាប់ ជំងឺផ្តាសាយ ការបាញ់ប្រហារដូច្នោះ យើងអាចផ្តល់ជូនដោយឥតគិតថ្លៃទាំងនេះដើម្បី CPS បានជារៀងរាល់ សិស្ស ។

សាលប្រជុំ s

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយជាមួយ កាលវិភាគ សិស្សរបស់ អ្នកសូមទាក់ទង សាលារៀន របស់សិស្ស អ្នក ។

សាលារៀនរដ្ឋកូឡុំបៀ

១៨១៨ ដាប់ប៊ិលលីផ្លូវ

កូឡុំបៀ, MO ៦៥២០៣ www.cpsk12.org | www.cpsk12.org/fall2020